

WELLO KEYANS

Keyboard Owner's Manual

键盘使用说明书

87-104-108KEY 2.4G·Bluetooth

	Toggle the switch here - wired mode
	Toggle the switch here - 2.4G mode
	Toggle the switch here - Bluetooth mode

	Win	Mac		Win	Mac
FN+F1	Computer		FN+F7	Play/Pause	
FN+F2	Browser		FN+F8	Stop	
FN+F3	Email		FN+F9	Volume+	
FN+F4	Player		FN+F10	Volume-	
FN+F5	Previous		FN+F11	Mute	
FN+F6	Next		FN+F12	Calculator	

FN+Caps	Switch the position of caps and left Ctrl
FN+Win_L	Lock/Unlock WIN key
FN+A	Hold down-Windows system support (Default)
FN+S	Hold down-MAC system support
FN+Tab	Hold down-Use(Default) or block the Driver settings
FN+N	Hold down-power saving function off/on (default off) The indicator flashes once(off) Three times(on)
FN+Space	Hold down-Reset to factory settings

Note: when using different combination keys, indicating lights will have different frequency flashing hints.
Depending on the version of the keyboard, some functions may not require a hold down press to change the setting.

FN+Q	Switch to Bluetooth device 1
FN+W	Switch to Bluetooth device 2
FN+E	Switch to Bluetooth device 3
FN+R	Switch to Bluetooth device 4
FN+T	Switch to Bluetooth device 5
FN+P	Hold down for 3s -Bluetooth pairing

Instructions of Bluetooth Pairing:

If you want to save the current Bluetooth device to be matched to key Q (Bluetooth device 1), first confirm that the keyboard is in Bluetooth mode, press and hold the FN key, then press the Q key to switch to Bluetooth device 1 (the indicator flashes briefly), and then press and hold the FN key and P key for Bluetooth code matching (the indicator flashes continuously). Then operate the Bluetooth function of the current device (or tablet and other devices) to find the Bluetooth keyboard and click to pair. Next, please wait patiently. This process takes several seconds (the length of time is related to the performance of the device). After successful pairing, the flashing indicator light will go out automatically, and the keyboard can be used normally.

Repeat the above operation to save up to 5 Bluetooth device information, and switch with FN + Q / W / E / R / T.

FN+ (1-7)	Multiple backlight modes You can use FN + 7 to change the color of RGB light	Please confirm that your product has backlight function, the backlight of a product with dry battery can only be turned on in wired mode.
FN+ (8-0)	3 Custom mode (depends on the mode)	
FN+ ↓	Backlights weaken	
FN+ ↑	Backlights brighten	
FN+ ←	Backlights slower	
FN+ →	Backlights faster	

How to use custom mode:

If you want to set the custom lighting effect of 8 keys, long press FN + 8 for 3 seconds to enter the lighting recording mode. At this time, the keyboard indicator will flash. Then click the key you want to set. After setting, long press FN + 8 again for 3 seconds, the indicator will stop flashing, and the lighting recording is over. Next time, you can directly use FN + 8 to call up the previously set custom lighting effect.

Reminder (If your keyboard has wireless function)

When the battery voltage is too low, the indicator will flash slowly to remind, please replace the battery in time.

In the wireless mode, if the keyboard does not operate within a certain period of time, it will automatically enter the sleep state to save power (the specific duration depends on the actual situation of the product). You can wake up the product by tapping any key. You can also turn off the keyboard sleep function with FN + N.

Welcome to the official website to check whether your product has the corresponding driver, so that you can use the product more conveniently.

	此图标代表有线模式, 键盘插上数据线, 开关拨动到此处代表键盘当前为有线模式
	此图标代表2.4G模式, 开关拨动到此处, 设备插入2.4G接收器即可使用
	此图标代表蓝牙模式, 蓝牙模式使用方法参看下述蓝牙功能组合键说明

	Win系统	Mac系统		Win系统	Mac系统
FN+F1	我的电脑		FN+F7	播放/暂停	
FN+F2	浏览器		FN+F8	停止	
FN+F3	电子邮件		FN+F9	音量增大	
FN+F4	播放器		FN+F10	音量减小	
FN+F5	上一曲		FN+F11	静音	
FN+F6	下一曲		FN+F12	计算器	

FN+Caps	Caps和左侧Ctrl键位置对调
FN+Win_L	锁定/解锁Win键
FN+A	长按-Windows系统支持(默认)
FN+S	长按-MAC系统支持
FN+Tab	屏蔽或使用驱动自定义按键指令(默认使用)
FN+N	长按-键盘自动休眠开关(出厂默认休眠关闭) 指示灯闪烁1次(休眠关)/闪烁3次(休眠开)
FN+空格	长按-恢复键盘出厂设置

注: 使用不同组合键功能的时候键盘指示灯会有不同频次的闪烁提示。
根据键盘内置程序版本不同, 个别功能可能不需要长按, 以产品实际为准。

FN+Q	切换到蓝牙设备1
FN+W	切换到蓝牙设备2
FN+E	切换到蓝牙设备3
FN+R	切换到蓝牙设备4
FN+T	切换到蓝牙设备5
FN+P	长按 - 进行蓝牙对码

蓝牙对码步骤操作说明:

如想把当前要匹配的蓝牙设备保存到Q键(蓝牙设备1)上, 首先确认键盘开关拨动到B蓝牙模式下, 按住FN键后按一下Q键切换到蓝牙设备1(指示灯短暂闪烁), 之后按住FN键和P键进行蓝牙对码(指示灯持续闪烁), 然后操作当前设备的蓝牙功能(或者平板电脑等)查找蓝牙键盘并点击进行配对, 接下来请耐心等待, 这个过程需要数秒钟(时间长短跟设备性能有关), 成功配对以后闪烁的指示灯会自动熄灭, 键盘则可以正常使用。

重复上述操作可最多保存5个蓝牙设备信息, 在使用中可以用FN+Q/W/E/R/T任意组合键切换。

FN+ (1-7)	多种灯光模式切换 注: RGB背光键盘FN+7键为背光颜色切换	请确认您的产品具有背光功能, 干电池的产品的背光只在有线模式下开启
FN+ (8-0)	三组自定义灯光模式(视型号而定)	
FN+ ↓	正面灯光亮度降低	
FN+ ↑	正面灯光亮度增加	
FN+ ←	正面灯光速度减慢	
FN+ →	正面灯光速度加快	

自定义灯光模式使用方法:

使用FN+8/9/0任意键切换到你想设置的自定义组, 如你想设置8键的自定义灯光效果, 则长按FN+8组合键3秒进入灯光录制模式, 这时键盘指示灯会闪烁, 然后分别点击你要录制灯光的按键, 设置完毕后再次长按FN+8组合键3秒钟, 指示灯停止闪烁, 则灯光录制结束。下次使用时可直接使用FN+8即可调出之前设置好的自定义灯光效果。

温馨提示 (如您持有的是具有无线功能的产品)

当电池电压过低的时候, 指示灯会慢慢闪烁提醒, 请及时更换电池。

在无线模式下, 键盘在一定时间内无操作则会自动进入睡眠状态以节省电(具体时长根据产品实际情况为准), 敲击任意按键可唤醒产品。也可以长按FN+N组合键关闭键盘休眠功能。

欢迎登录官方网站查看是否有对应型号的产品驱动提供下载, 以利于您可以更方便的使用产品。